
Styremøte nr. 2/2021

Dato: 250121

Sted: Nettmøte Teams

Referent: Helge

Til stede: Endre, Jan Olav, Vidar, Sandra, Anstein, Magnus

Frafall: Stian, Jørgen, Bjørn Erik, Anders, Atle, Maja

Nabovarsel Solhøi/Morten Andre Jacobsen, Jorann Bredholt Jacobsen

SF har mottatt nabovarsel om dispensasjonssøknad fra reguleringsplanen paragraf 15 – etasjeantall.

Styret har ikke innsigelser mot mottatt nabovarsel. Jacobsen/Bredholt Jacobsen har søkt 
dispensasjon fra reguleringsplanens krav til høyde/kjeller, og det er det det mottatte nabovarselet 
omhandler. 

Endre har vært på befaring på Slippen/Solhøi med Morten Jacobsen. Han vil dele tomta, beholde den
gamle innkjøringen og etablere en ny innkjøring ved kummen nederst på parkeringsplassen.

Styret mener at dette er til ulempe for parkingsplassen til friområdet/museet og for FS, da antallet 
parkeringsplasser blir skadelidende.

Styret vil invitere saksbehandler i Fredrikstad kommune til styremøte for å redegjøre om kommunens
synspunkter og for at SF kan fremme sine synspunkter.  

Styret bemerker at reguleringsplanen av 1993 har en innkjøring til Solhøi-eiendommen inntegnet. 

Endre tar kontakt med saksbehandler og avtaler tidspunkt for møte.




